



Volgens mij net geen besluit genomen over wie dit oppakt, toch?  
Weten inmiddels wel dat zowel [5.1.2e] als [5.1.2e] dan [5.1.2e] buiten verzoek

[5.1.2e]

**Van:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>

**Verzonden:** vrijdag 13 mei 2022 16:26

**Aan:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>; [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>; [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>; [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>; [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>

**CC:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>

**Onderwerp:** FW: uitvraag debat: Bijdrage dossier Verantwoordingsdebat - deadline 23 mei!

**Urgentie:** Hoog

Dag collega's,

Maandag in het teamoverleg even bespreken hoe dit aan te pakken? Zie onderstaande mail van [5.1.2e]

Fijn weekend alvast, vnv komt er waarschijnlijk nog een brief!

Zodra die uit is laten [5.1.2e] en/ik het weten natuurlijk..

Groet [5.1.2e]

Verzonden met BlackBerry Work  
([www.blackberry.com](http://www.blackberry.com))

**Van:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>

**Datum:** vrijdag 13 mei 2022 4:20 PM

**Aan:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>

**Onderwerp:** FW: uitvraag debat: Bijdrage dossier Verantwoordingsdebat - deadline 23 mei!

Hi [5.1.2e]

Zie onderstaand verzoek om een factsheet en QA voor te bereiden voor het Verantwoordingsdebat.

[5.1.2e] en ik bespreken al dat het waarschijnlijk veuls te vroeg komt en geactualiseerd zal moeten worden. ☹️

Toch fijn om aan de vraag van AZ te kunnen voldoen.

Lukt het om uiterlijk 18 mei iets bij [5.1.2e] aan te leveren? Kan per mail of in Marjo.

Groet en let me know,

[5.1.2e]

**Van:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>

**Verzonden:** vrijdag 13 mei 2022 16:13

**Aan:** [5.1.5] <[5.1.2e]@minvws.nl>

**Onderwerp:** uitvraag debat: Bijdrage dossier Verantwoordingsdebat - deadline 23 mei!

**Urgentie:** Hoog

Hi allen,

We [5.1.2e] en ik) zijn gestart met de voorbereiding van het verantwoordingsdebat op 9 juni!

Zoals gebruikelijk krijgen we weer hele korte deadlines van AZ voor het voorbereidingsdossier ☺️ (waar een smiley staat, huil ik eigenlijk)

Factsheets worden gevraagd op de volgende onderwerpen:

#### VWS

- Covid:
  - Reactie rapport ARK → [5.1.2e]
  - Stand van zaken Deloitte-onderzoek → [5.1.2e]
  - Actualiteiten → [5.1.2e]
- Houdbaarheid zorg (incl. reactie op rapport WRR 'houdbare zorg') → [5.1.2e]

- Winst in de zorg → 5.1.2e
- Jeugdzorg → 5.1.2e

@ 5.1.2e willen jullie dit asap uitzetten bij directies? (en geef vooral aan als portefeuilleverdeling niet klopt)

Mijn voorstel is om als deadline 18/5 mee te geven, zodat we proberen om de weekendtassen van volgende week vrijdag te halen.

5.1.2e zal het verdere dossier 5.1.2e en we kunnen volgende week de precieze planning nog verder finetunen. Het leek me goed om dit zo snel mogelijk onder jullie aandacht te brengen.

Voor Covid actualiteiten en covid stand van zaken deloitte onderzoek zullen we korter op het debat denk ik actuele stand van zaken doorgeven, dus daar is wat mij betreft nu geen haast.

Groet,

5.1.2e

**Van:** 5.1.2e .

**Verzonden:** vrijdag 13 mei 2022 14:37

**Aan:** 5.1.2e )

**CC:** 5.1.2e .; 5.1.2e .

**Onderwerp:** FW: Bijdrage dossier Verantwoordingsdebat - deadline 23 mei!

Ha 5.1.2e .

Bij deze dan de officiële uitvraag voor het dossier voor het verantwoordingsdebat. Zouden jullie iets willen voorbereiden op de volgende onderwerpen?

#### VWS

- Covid:
  - Reactie rapport ARK
  - Stand van zaken Deloitte-onderzoek
  - Actualiteiten (*dit kan later*)
- Houdbaarheid zorg (incl. reactie op rapport WRR 'houdbare zorg')
- Winst in de zorg
- Jeugdzorg

Gevraagd wordt kort en bondige fiches/Q&A's, geschikt voor de MP om uit te spreken (er rekening meehoudend dat het gaat om een terugblik naar 2021). Format: Arial 14, regelafstand anderhalf.

Onze eerste interne deadline is maandag 23 mei, dus verzoek om vrijdag 20 mei einde dag wat aan te leveren. Laat vooral weten wat kan en niet kan.

Veel dank alvast!

Groet,

5.1.2e